
Sakliste Årsmøte 
• Styremedlemmer tilstede 

o Yngvar Rasmussen 
o Kristian Kvinge 
o Martin Matre 
o Sveinung Mjanger 
o Rune Alling 
o Svein Elvik 
o Hans Magne Haukeland 
o Einar Hærø 
o Tore Stusdal 

• Velkommen 
o Ny bestandplan for 2019-2022 er utarbeidet og skal 

diskuteres på dette møtet 

• Valg av ordstyrer, referent og to til å underskrive protokoll 
o Ordstyrer Yngvar Rasmussen 
o Kristian Kvinge og Frode Langhelle underskriver protokoll 
o Ingen innsigelser til innkalling 
o Martin  Matre er referent 

• Godkjenne årsmelding 
o Viltkamera vert ikkje  trekt  i år pga. kluss med innmelding 

av sett og skutt skjema.  Kommunen forlangte innmelding 
elektronisk for 2018, men nokre  vald har meldt inn på papir 
og ikkje fått dette registrert. Styret har derfor bestemt at  
det vert trekt to kamera på neste årsmøte blant alle som 
har registrert elektronisk. 

• Godkjenne regnskap 2018/ Budsjett 2019 
o 946,- att på konto frå 2017 
o Ingen utbetalinger frå kommunane i 2018, vart utbetalt 

20000,- frå kvar kommune til slutt. 
o Det blir søkt om ytterligere  40000,- i år til saman frå 

kommunane for å ha ressurser tilgjengeleg for å drifte BPO. 
o Ingen  innsigelser på regnskap 
o Gjeld på over 12000,- er betalt  ut  og regnskapet er i  pluss 
o alle midler frå kommunane  er utbetalt frå viltfondet 

• Godkjenning av Bestandsplan 2019-2021 



o Kommunene har vedtatt at sett og skutt  skjema skal frå og 
med 2018  registrerast elektronisk. Manuelle skjema vert 
ikkje registrert av kommunane lenger. 

o Jo  fleire som  fører sett og skutt skjema elektronisk, jo 
enklare blir arbeidet  for å føra statistikker. Styret 
oppfordrer medlemmane i  valdet til å registrera ukentlig 
for å  kunne ha tilgjengelig statistikk i løpet av jakta. 

o Yngvar Rasmussen skal laga til ein brukarveiledning for bruk 
av settogskutt.no for medlemmar i BPO 

o Yngvar har lagt ned eit enormt arbeid i å hente ut 
statistikker frå alle vald frå 2005-2018 og laga til excel-filer 
for å synliggjøre utviklingen i heile bestandplansområdet. 

o Negativ utvikling på slaktevekt kalv. Ottar Myrtveiter er 
kontakta angåande definisjon av kva slaktevekt som utgjer  
skrapdyr i BPO. 

o Det  er lagt fram forslag til kommunene om å tildele fleire 
ungdyr til vald som ikkje er medlemmer  for å gje ein betre 
fordeling for den totale statistikken i BPO 

o Det søkes om samme kvote som forrige periode 
o Samme avskytningsmodell som forrige periode 
o Planen er godkjent av årsmøtet 

• Gjennomgang av / forslag til interne regler for valdene. 
Overføringsmulighet fra et år til neste. Flytting/bytting av løyver 
mellom vald etter avtale mellom valdledere, etc. (Etter 
tilbakemeldinger på årsmøtet vil det bli laget et infoskriv om 
dette som vil bli sendt til valdledere før jakten) 

o Det  blir foreslått at kvart vald kan i ein treårsperiode 
overføra 2 dyr frå forrige år og/eller 2 dyr frå kommande år. 

o Ved flytting eller bytting av løyver mellom vald skal det 
sendes in skriftleg dokumentasjon  på avtalen til formann i 
bestandplansområdet, t.d. kopi av mailkorrespondanse. 

o Interne regler for medlemsvaldene er godkjent av årsmøtet. 

• Innkomne saker/diverse  
o Ingen saker kommet inn til styret 

• Valg av styre 
o Rune Alling, Martin Matre, Kristian Kvinge, Svein Elvik og 

Tore Stusdal valgt til to nye år 
o Sittende valgkomite med Olav Kåre Tverberg, Hans Magne 

Haukeland og Magne Toft stemmes videre til ny periode. 



Signatur: 
Martin Peter Matre (referent) 

Frode Langhelle (medlem) 

Kristian Kvinge (medlem) 


